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Program: 

1. Otvorenie, prezencia. 

2. Schválenie programu a overovateľov zápisnice. 

3. Informácie z rokovaní P-AS FCHPT STU, P-AS STU, AS STU, Vedenia FCHPT STU, Kolégia dekana 
FCHPT STU, VR FCHPT STU. 

4. Termínované uznesenia. 

5. Informácia Volebnej komisie pre Voľby kandidáta na dekana o plnení harmonogramu volieb. 

6. Druhé a tretie kolo volieb kandidáta na dekana. 

7. Prerokovanie materiálu Správa o vzdelávacej činnosti FCHPT STU v Bratislave za akademický 
rok 2021/2022 (materiál č. 60-2022). 

8. Otázky na akademických funkcionárov. 

9. Rôzne. 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny (Príloha č. 1) 
 
Ospravedlnení: Bc. Martina Jancíková 
 
Neospravedlnení: – 
 
Na začiatku zasadnutia sa prezentovalo 24 členov AS FCHPT STU, neskôr sa pripojili dve senátorky zo 
študentskej časti a senátorov bolo do konca zasadnutia 26. Senát bol uznášaniaschopný. 

K bodu 1: 
Zasadnutie otvoril a viedol predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš. Na začiatku privítal všetkých 
prítomných členov AS FCHPT STU, dekana prof. Gatiala, prodekanov, prorektora, kandidátov na dekana 
a ďalších hostí. Na základe prezenčnej listiny skonštatoval, že senát je uznášaniaschopný.  
 
Prof. Lukeš skonštatoval, že nedošlo ku zmene na poste senátorov, všetci senátori sú členmi 
akademickej obce a zápisnica z predchádzajúceho zasadnutia je uverejnená na webovom sídle fakulty 
a v AIS na dokumentovom serveri.  

K bodu 2: 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnuté doc. Ing. Viera Jančovičová, PhD., za študentskú časť Bc. Júlia 
Kubalcová a zástupkyňa Pedagogickej komisie – doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD. Proti tomuto návrhu 
neboli vznesené žiadne protinávrhy ani pripomienky a tak prof. Lukeš otvoril hlasovanie za 
navrhnutých overovateľov zápisnice. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 24 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 24     proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K zasadnutiu sa pripojili Bc. Lucia Mencáková a Bc. Dominika Rudinská. 
 
Prof. Lukeš stručne zhrnul program zasadnutia. Informoval, že od prorektora pre strategické projekty, 
rozvoj, inovácie a prax, prof. Ing. Maximiliána Strémyho, PhD., prišla z rektorátu požiadavka na 
predstavenie nového Štatútu Slovenskej technickej univerzity v Bratislave. Keďže táto požiadavka 
prišla dodatočne, nebude sa vkladať nový bod programu, ale preberie sa v rámci bodu Otázky na 
akademických funkcionárov. Prof. Lukeš pripomenul, že dokument Návrh štatútu STU rozposlal 
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senátorom spolu s pripomienkou pozvánky na dnešné zasadnutie. Prof. Lukeš sa opýtal prítomných, či 
majú nejaké pripomienky alebo doplňujúce otázky k predkladanému programu. Keďže neboli vznesené 
žiadne otázky ani pripomienky, prof. Lukeš otvoril hlasovanie za program zasadnutia. 
 
Hlasovania sa zúčastnilo 26 členov AS FCHPT STU. 
Hlasovanie: za: 26  proti: 0  zdržali sa: 0 
 
K bodu 3: 
Prof. Lukeš na úvod informoval, že dňa 16. 11. 2022 sa uskutočnilo mimoriadne zasadnutie AS STU. Na 
tomto zasadnutí sa senát zaoberal potvrdením voľby kandidátov na členov Správnej rady (SR) STU 
zvolených Akademickým senátom STU a vyjadrením sa k návrhu kandidátov ministra školstva, vedy, 
výskumu a športu SR na členov SR STU. Z navrhnutých členov ministra školstva, vedy, výskumu a športu 
SR neboli odsúhlasení dvaja kandidáti, pričom podľa slov predsedu AS STU ako aj rektora STU nie je 
jasné, aké majú byť ďalšie kroky. Správna rada STU začne pracovať v novom zložení od 01. 12. 2023. 
Ďalej prof. Lukeš informoval, že dňa 30. 11. 2022 bude ďalšie zasadnutie AS STU, na ktorom sa bude 
senát zaoberať viacerými bodmi, medzi ktoré patrí úprava rozpočtu, metodika rozpisu dotácií na STU 
pre rok 2023. Doc. Dvoranová doplnila, že na tomto zasadnutí budú prerokované aj materiály z oblasti 
pedagogiky.   
 
Diskusia 
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu. K tomuto bodu neboli žiadne otázky ani pripomienky a tak 
predseda AS FCHPT STU, prof. Lukeš, uzatvoril tento bod. 
 
K bodu 4: 
Prof. Lukeš otvoril bod Termínované uznesenia. 
 
Doc. Kaliňáková oznámila, že k dnešnému dňu nie sú evidované žiadne termínované uznesenia a tak 
prof. Lukeš následne uzavrel tento bod. 

K bodu 5: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod a vyzval predsedníčku Volebnej komisie pre Voľbu kandidáta na dekana 
FCHPT STU, doc. Kaliňákovú, aby prítomných informovala o plnení harmonogramu. 
 
Doc. Kaliňáková informovala, že dňa 22. 11. 2022 sa uskutočnila verejná rozprava kandidátov na 
dekana FCHPT STU, pričom do rozpravy postúpili traja kandidáti: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., Ing. 
Martin Klaučo, PhD. a prof. Ing. Milan Polakovič, CSc. Na začiatku verejnej rozpravy prof. Polakovič 
informoval volebnú komisiu i prítomných členov akademickej obce FCHPT STU, že sa vzdáva 
kandidatúry. Toto svoje rozhodnutie v písomnej podobe odovzdal volebnej komisii dňa 22. 11. 2022 
(kópia je súčasťou zápisnice – Príloha č. 2). Verejnej rozpravy sa zúčastnili iba dvaja kandidáti. Doc. 
Kaliňáková uviedla, že pred začiatkom verejnej rozpravy obaja kandidáti súhlasili s predĺžením času na 
úvodný príhovor z 10 minút na 15 minút. Kandidáti vystúpili v abecednom poradí, pričom po úvodných 
15 minútach nasledovalo 20 minút na otázky prítomných. Túto časť absolvovali samostatne, kým jeden 
kandidát prezentoval svoje ciele, druhý kandidát nebol v miestnosti prítomný a naopak. Následne sa 
uskutočnila všeobecná rozprava, kde boli prítomní obaja kandidáti a zúčastnení sa mohli pýtať otázky 
oboch kandidátov. Doc. Kaliňáková na záver informovala, že teraz bude nasledovať tretie kolo volieb, 
keďže druhé kolo nebude vzhľadom na odstúpenie jedného z kandidátov. Počas tohto kola každý zo 
senátorov dostane hlasovací lístok, pričom svoj hlas odovzdá jednému kandidátovi. Na zvolenie 
kandidáta na dekana FCHPT STU je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov – a to 14. Ak nastane po 
voľbe situácia, že bude nerozhodný výsledok, voľba sa v súlade so schválenými pravidlami bude 
opakovať najneskôr do 14 dní.  
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Prof. Lukeš sa opýtal prítomných senátorov, či je nejaká otázka alebo pripomienka k doterajšiemu 
postupu volieb. Pretože nikto nereagoval na túto výzvu, tento bod programu bol uzatvorený. 
 
K bodu 6: 
Prof. Lukeš otvoril ďalší bod programu, informoval že jedna senátorka študentskej časti ospravedlnila 
svoju účasť na dnešnom zasadnutí. Následne požiadal doc. Kaliňákovú spolu s Volebnou komisiou pre 
Voľby kandidáta na dekana, aby sa uskutočnilo tretie kolo volieb kandidáta na dekana FCHPT STU. 
 
Doc. Kaliňáková prítomným ozrejmila, že hlasovací lístok obsahuje abecedný zoznam dvoch kandidátov 
na dekana FCHPT STU. Ďalej vysvetlila, ako bude prebiehať samotné hlasovanie a ukázala prázdnu 
urnu. Doc. Kaliňáková upozornila, že je k dispozícii aj plenta, ktorú senátori majú využiť na tajnú voľbu. 
Pripomenula, že v nasledovnej voľbe sa krúžkuje číslo jedného kandidáta. Samotný akt volieb prebehol 
v súlade s pravidlami. Senátor si oproti podpisu vyzdvihol volebný lístok, kde za plentou uskutočnil 
svoju tajnú voľbu. Volebné lístky boli vhadzované do urny pod dohľadom Volebnej komisie. Po 
ukončení hlasovania Volebná komisia vyhodnotila voľby. 
 
Doc. Kaliňáková po ukončení volieb skonštatovala, že bolo vydaných a následne aj zozbieraných 
26 hlasovacích lístkov. Všetky odovzdané lístky boli platné. Jednotliví kandidáti získali nasledovný 
počet hlasov: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. – 19 hlasov 
Ing. Martin Klaučo, PhD. – 7 hlasov 
 
Na základe tohto výsledku doc. Kaliňáková skonštatovala, že prof. Ing. Anton Gatial, DrSc. bol senátom 
zvolený za kandidáta na dekana FCHPT STU. 
 
Prof. Lukeš poďakoval komisii za zorganizovanie tretieho kola volieb kandidáta na dekana FCHPT STU 
a zároveň zagratuloval prof. Gatialovi. Prof. Lukeš poďakoval Dr. Klaučovi za jeho kandidatúru 
a prezentáciu viacerých podnetných myšlienok a návrhov počas volebnej kampane. Následne udelil Dr. 
Klaučovi slovo. Dr. Klaučo sa poďakoval prítomným za podporu a vyjadril sa, že je pripravený pomáhať 
fakulte aj naďalej. 
Prof. Gatial poďakoval za podporu senátorom. Prihovoril sa prítomným a povedal, že bude pokračovať 
vo svojej funkcii s maximálnym nasadením. Ubezpečil senátorov a prítomných členov akademickej 
obce, že chce úspešne dokončiť rozpracované projekty. 
 
Prof. Gatialovi zagratuloval aj prítomný prorektor pre vzdelávanie a starostlivosť o študentov – doc. 
Ing. Mikuláš Bittera, PhD. Prof. Lukeš na záver informoval prítomných, že akonáhle obdrží zápisnicu 
z volieb, voľby budú oficiálne ukončené a túto zápisnicu v zmysle pravidiel následne predloží rektorovi 
STU, Dr.h.c. prof. Dr. Ing. Oliverovi Moravčíkovi. 
  
K bodu 7: 
Prof. Lukeš prešiel k ďalšiemu bodu programu a vyzval prof. Gatiala o predstavenie materiálu Správa 
o vzdelávacej činnosti FCHPT STU v Bratislave za akademický rok 2021/2022 (materiál č. 60-2022). 
 
Prof. Gatial uviedol, že ide o správu za predchádzajúci akademický rok, ktorý prebehol v hybridnej 
forme. Zimný semester začal v prezenčnej forme, neskôr sa však prešlo na dištančnú formu a letný 
semester bol opäť prezenčný. Prof. Gatial vyzval doc. Rehákovú, aby bližšie predstavila daný materiál. 
 
Doc. Reháková postupne sumarizovala obsah predkladaného materiálu. Najskôr uviedla, ako prebiehal 
posledný akademický rok, ktorý sa začal blokovou výučbou laboratórnych cvičení. Ako povedala, po 
dištančne odučených semestroch sa konečne podarilo, aby si študenti mohli odcvičiť laboratórne 
cvičenia, ktoré sú podstatné pre štúdium na tejto fakulte. Doc. Reháková povedala, že ako negatívum 
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takto odcvičených laboratórnych cvičení vidí to, že predbiehali preberanú teóriu na prednáškach. 
Informovala, že akademický rok 2021/2022 prebehol podľa zosúladených študijných programov, kedy 
bolo potrebné zredukovať študijné programy o dva inžinierske a päť doktorandských študijných 
programov. Ako uviedla, všetci študenti pokračujú v štúdiu na fakulte aj naďalej, iba prestúpili na iné, 
príbuzné programy. Doc. Reháková informovala, že časť materiálu obsahuje informácie o počte 
študentov na fakulte, na prijímacom konaní, počty absolventov – ide o body 1–6 v danom materiáli. 
Druhá časť (body 7–11) obsahuje údaje, ktoré je ťažké zistiť z AIS-u. Ide o výpočet úspechov a ocenení 
študentov alebo napríklad informácie o práci študentského spolku CHEM. Doc. Reháková uviedla, že 
bod 11 materiálu popisuje systém kvality vzdelávania na FCHPT STU, dajú sa tam nájsť informácie 
o počte študentov, ktorí úspešne/neúspešne ukončili štúdium, ale aj hospitačné správy a ankety 
študentov. Táto časť teda ponúka spätnú väzbu, ktorá môže napovedať, čo v daných študijných 
programoch zlepšovať do budúcna. Na záver doc. Reháková povedala, že predkladanú správu 
konzultovala s Pedagogickou komisiou AS FCHPT STU. Zhodli sa, že bude potrebné zabezpečiť aj 
vzdelávanie samotných pedagógov, aby sa zabezpečila dobre zodpovedajúca kvalita vzdelávacieho 
procesu. Tento materiál bude prerokovaný aj Vedeckou radou FCHPT STU na ich nasledovnom 
zasadnutí.   
 
Na zasadnutie AS FCHPT STU prišiel rektor – Dr.h.c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík,  prorektor prof. Ing. 
Maximilián Strémy, PhD., prorektor prof. Ing. Ján Híveš, PhD. a vedúci právneho a organizačného 
útvaru rektorátu JUDr. Marcel Michalička. Prof. Lukeš postupne privítal spomenutých hostí.  
 
Prof. Lukeš poďakoval doc. Rehákovej za predstavenie materiálu. Prof. Lukeš požiadal doc. Dvoranovú 
o vyjadrenie sa k materiálu za Pedagogickú komisiu. Doc. Dvoranová skonštatovala, že materiál bol 
prerokovaný Pedagogickou komisiou, ktorá zasadala dňa 29. 11. 2022.  Uviedla, že v rámci zasadnutia 
sa Pedagogická komisia zaoberala najmä anketami študentov, kde uviedla, že niektoré ankety vypísané 
pre jednotlivé ročníky nedávajú spätnú väzbu podľa vyučujúcich, ale komplexne za celý predmet, čiže 
do budúcna bude snaha o vylepšenie tohto aspektu. Prodekanka doc. Reháková argumentovala, že na 
hodnotenie predmetov sú určené ankety v AIS. Pedagogická komisia zhodnotila, že je potrebná aj 
lepšia vzájomná komunikácia medzi vyučujúcimi ohľadom výučby. Keďže minulý rok sa učilo aj 
dištančne aj prezenčne a máme dostatok skúseností s ich kladmi i zápormi, bolo by vhodné nastaviť 
mieru dištančnej výučby, vhodnú pre vyučovanie v súčasnom režime. Na záver doc. Dvoranová 
informovala, že ak sa v materiáli nájdu nejaké nedostatky, prípadne nezrovnalosti, treba ju informovať. 
Doc. Dvoranová následne tieto pripomienky zapracuje a výsledný materiál zašle prodekanke doc. 
Rehákovej. Konečná verzia tohto materiálu bude súčasťou Správy o činnosti a stave FCHPT STU za rok 
2022, ktorú schvaľuje AS FCHPT STU začiatkom roka 2023. 
 
Diskusia  
Prof. Lukeš otvoril diskusiu k tomuto bodu.  
 
Bc. Mencáková informovala, že v danom materiáli je chybne zapísaný počet vydaných čísel časopisu 
Radikál. V minulom akademickom roku ich vyšlo 6 a nie 3, ako uvádza daný materiál. 
Doc. Reháková odpovedala, že podobné pripomienky treba adresovať doc. Dvoranovej. 
 
V rámci diskusie nemal nikto z prítomných ďalšie pripomienky ani otázky a tak predseda komisie AS 
FCHPT STU uzatvoril diskusiu a formuloval uznesenie.  
 
Uznesenie č. 1/60-2022 
AS FCHPT STU prerokoval materiál Správa o vzdelávacej činnosti FCHPT STU v Bratislave za akademický 
rok 2021/2022 (materiál č. 60-2022). 
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K bodu 8: 
Prof. Lukeš otvoril bod „Otázky na akademických funkcionárov“ a pozval pána rektora a prítomných 
prorektorov, aby prítomným senátorom a hosťom predstavili Návrh štatútu STU. 
 
Na úvod rektor, Dr.h.c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, uviedol, že na základe novely VŠ zákona, účinnej 
od 24. 04. 2022, je potrebná novelizácia vnútorných predpisov a štatútu univerzity. Celý tento proces 
sa inicializoval na prelome apríla a mája 2022, kedy vymenoval aj pracovnú komisiu. Pracovnú komisiu 
tvoria traja prorektori (prof. Strémy, prof. Híveš a doc. Bittera), za dekanov je zastúpený prof. Gatial, 
ďalej sú v nej 4 právnici zamestnaní na rektoráte a taktiež zástupcovia študentov. Ďalej prof. Moravčík 
informoval o samotnom materiáli, ktorý ako uviedol, sa spracovával postupne s cieľom pripraviť 
konečnú verziu na konci roka 2022, aby mohol vstúpiť do platnosti od septembra 2023. Štatút STU 
musí byť schválený AS STU. Podľa novely VŠ zákona má správna rada veľkú moc v rámci ekonomiky, 
ohľadom schvaľovania niektorých dokumentov a aj personálnej politiky. Na záver uviedol, že fakulty 
a senáty na fakultách ostanú zachované. Následne odovzdal slovo prof. Strémymu.   
 
Prof. Strémy predstavil postup aplikovania novely VŠ zákona do nového Štatútu univerzity, pričom opäť 
upozornil, že tento štatút by mal vstúpiť do platnosti od 01. 09. 2023. Ďalej prof. Strémy upozornil, že 
bude potrebné nanovo prijať vnútorné predpisy na fakultách, ktoré budú odrážať vnútorné predpisy 
STU a predstavil nové prvky nachádzajúce sa v Štatúte STU. 
JUDr. Michalička doplnil, že bolo potrebné právne zadefinovať fakulty. Ďalej budú zachované orgány 
fakúlt a takisto zadefinovali voľbu dekana tak ako bola doteraz. 
Prof. Strémy uviedol, že je snaha o zrýchlenie schvaľovania rozpočtu, pretože aktuálny rok tento proces 
trval dlhý čas. Podľa novely VŠ zákona je teraz potrebné, aby sa ohľadom rozpočtu stretla správna rada 
a to spôsobuje spomalenie celého procesu. 
 
Prof. Lukeš poďakoval za prestavenie nového Štatútu STU v Bratislave a opýtal sa, či je potrebné tento 
materiál prerokovať senátom. 
Prof. Strémy odpovedal, že od fakultných senátov sa prerokovanie nepožaduje, ale v prípade ak nájdu 
nejaké chyby v danom dokumente, je potrebné ich ohlásiť JUDr. Michaličkovi čo najskôr.  
Doc. Bittera dodal, že materiál sa už nebude výrazne meniť, lebo pri každej zmene je potrebný 
všeobecný súhlas všetkých 7 fakúlt a Ústavu manažmentu STU. 
 
Prof. Jelemenský sa opýtal, prečo je každý rok problém dohodnúť sa na rozpočte univerzity, či je hlavný 
problém v komunikácii medzi fakultami. 
Prof. Moravčík odpovedal, že je problematická dohoda medzi fakultami, pretože niektoré fakulty 
deklarujú, že sú na tom finančne zle a žiadajú vyšší obnos peňazí. Ako ďalší problém prof. Moravčík vidí 
znižovanie dotácií pre vysoké školy. 
 
Doc. Berkeš sa opýtal, či je nastavený harmonogram na schvaľovanie materiálov k novému Štatútu STU 
v Bratislave. 
Prof. Strémy odpovedal, že je snaha mať do konca roka schválené tieto materiály. 
 
Prof. Jelemenský sa opýtal, že keď je potrebné nanovo ustanoviť a zadefinovať pojem fakulta, či sa 
musia na fakulte znova zadefinovať ústavy a iné pracoviská, organizačná štruktúra a musí sa to nanovo 
schváliť. 
Prof. Strémy odpovedal, že je potrebné nanovo schváliť a prijať všetko, čo chcú mať fakulty zachované 
ako doteraz. 
Prof. Gatial dodal, že bude potrebné prijať nový organizačný poriadok, v rámci ktorého sa zadefinujú 
ústavy a iné pracoviská na fakulte. Toto však senát iba prerokuje a schvaľuje to rektor STU. 
Prof. Lukeš poďakoval rektorovi a prorektorom za predstavenie materiálu. 
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Doc. Paulen upozornil, že webové sídlo Slovenskej chemickej knižnice je neaktuálne a nachádza sa tam 
iba slovenská verzia. Ako povedal, na fakulte je veľa zahraničných študentov, ktorý by mali mať prístup 
k stránke knižnice, aj po anglicky. 
Prof. Drtil povedal, že upozorní knižnicu a zistí, aká je situácia. 
Prof. Polakovič povedal, že anglická stránka knižnice už existuje, ale nevie v akom je stave. 
Doc. Paulen povedal, že o nej vie, ale keď na nejaký odkaz klikne a otvorí ho, tak ho presmeruje na 
stránku, ktorá nefunguje. 
 
Ing. Ház, PhD. sa opýtal, či je možné skladovať tlakové fľaše aj niekde v rámci priestorov fakulty, pretože 
ich transport cez dvor je veľmi nepraktický a náročný. 
Ing. Pastucha, PhD. odpovedal, že tlakové nádoby v súlade s bezpečnostnými predpismi sa musia 
skladovať v priestoroch na to určených. Ak by sa tlakové nádoby skladovali v priestore novej budovy 
a došlo by k nejakej havárii, bola by ohrozená budova a všetci prítomní v nej. 
Ing. Ház, PhD. sa opýtal, či by sa na skladovanie nemohla využívať akumulátorovňa vo dvore. 
Ing. Pastucha, PhD. odpovedal, že tam to nie je možné skladovať kvôli bezpečnosti. 
Doc. Kaliňáková povedala, že z bezpečnostného hľadiska nie je možné skladovať tlakové nádoby blízko 
budovy, prípadne v nej. Na prácu s tlakovými nádobami je navyše potrebné vyškoliť ľudí. Opýtala sa, či 
sa neuvažuje o čiastkových úväzkoch pre doktorandov, ktorí by následne mohli vydávať tieto tlakové 
fľaše. 
Ing. Pastucha, PhD. odpovedal, že v minulosti to mal na starosti doktorand, ktorý zastupoval dlhodobú 
PN zamestnanca. Ako poznamenal, nájsť takéhoto človeka je veľmi náročné a preto ak by mal niekto 
záujem, môže ho kontaktovať. 
 
K tomuto bodu už neboli žiadne ďalšie otázky a tak prof. Lukeš uzatvoril tento bod. 
 
K bodu 9: 
Prof. Lukeš otvoril bod „Rôzne“. 
 
Doc. Paulen sa vyjadril ohľadom prebehnutej voľby kandidáta na dekana FCHPT STU. Povedal, že má 
námietky voči tomu, ako bola vedená verejná rozprava a ako člen Volebnej komisie pre Voľbu 
kandidáta na dekana FCHPT STU nepodpíše zápisnicu z volieb. Následne skonštatoval, že v súlade 
s pravidlami pre voľby kandidáta na dekana FCHPT STU, materiál č. 41-2022, zápisnica Volebnej 
komisie bude platná, ak ju podpíše nadpolovičná väčšina členov volebnej komisie prítomných na 
voľbách. 
 
Prof. Hutňan reagoval, že nevidí problém v tom, ako prebehla verejná rozprava. Počas diskusie bola 
položená zásadná a relevantná otázka, ktorú mohol položiť ktorýkoľvek senátor alebo člen 
akademickej obce. Dr. Klaučo vhodne odpovedal a vyjadril sa k nej. 
Prof. Lukeš informoval, že svoje stanovisko k verejnej rozprave rozposlal emailom všetkým senátorom 
v piatok 25. 11. 2022. Nikto zo senátorov na toto jeho stanovisko nemal námietku.  
Do diskusie hodnotiacej priebeh volieb sa následne neprihlásil žiaden zo senátorov a prítomných hostí. 
 
Prof. Gatial uviedol, že 09. 12. 2022 sa uskutoční stretnutie akademickej obce s dekanom, na ktorom 
sa bude hodnotiť dianie na fakulte v r. 2022. 
 
K tomuto bodu nemal nikto z prítomných ďalšie pripomienky ani otázky a tak prof. Lukeš na záver 
zasadnutia poďakoval členom Volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana FCHPT STU za 
uskutočnenie volieb. Poďakoval aj prítomným členom AS FCHPT STU, členom vedenia FCHPT STU 
a hosťom za účasť, senátorom za preštudovanie a prerokovanie materiálu a ukončil zasadnutie. 
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V Bratislave 29. novembra 2022 

Overili: 
 
 
 
 
 
doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD.   doc. Ing. Viera Jančovičová, PhD.    Bc. Júlia Kubalcová 
 
 
 
 
 
 
 
                     prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc. 
                          predseda AS FCHPT STU 
 
 
 
Príloha č. 1: Prezenčná listina zo zasadnutia AS FCHPT STU zo dňa 29.11.2022 
 
Príloha č. 2: Kópia žiadosti o vzdaní sa kandidatúry prof. Ing. Milana Polakoviča, CSc. 
 
Príloha č. 3: Zápisnica z Volieb kandidáta na dekana FCHPT STU (Poznámka: V zmysle článku 6, bodu 2 
materiálu č. 41-2022, zápisnica volebnej komisie je platná, ak ju podpíše nadpolovičná väčšina členov 
volebnej komisie prítomných na voľbách.) 
 
 


